
К-По2 13/14 
 
 

Транскрипт аудио записа са главног  
претреса одржаног дана 15.09.2016. године  

 
 
 Председник већа: Председник већа отвара заседање у кривичном предмету      
К-По2 13/14 против окривљеног Драгишић Милана због кривичног дела ратни злочин 
против цивилног становништва из члана 142 став 1 КЗ СРЈ, по оптужници Тужилаштва 
за ратне злочине КТО. број 7/14 нод 10.10.2014. године. 
 

Веће суди у неизмењеном саставу.  
 
 Констатује се да су на главни претрес приступили приступили: 
 

-заменик тужиоца за ратне злочине Снежана Станојковић,  
-окривљени Милан Драгишић,  
-бранилац окривљеног адвокат Томислав Вишњић.  
 
Обавештен сам да су приступили сведоци Милорад Радошевић, Жељко Тубић и 

Душко Карановић. 
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
наставља се главни претрес у фази доказног поступка. 
 
Главни претрес је јаван  
 
Врши се аудио снимање главног претреса и препис тонског записа главног 

претреса биће саставни део записника о главном претресу. 
 

НАСТАВАК ДОКАЗНОГ ПОСТУПКА 
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
да се у доказном поступку као сведоци испитају Милорад Радошевић, Жељко 

Тубић и Душко Карановић.  
 

ИСПИТИВАЊЕ СВЕДОКА 
 

СВЕДОК Милорад Радошевић 
 
Изволите, изволите. 
Адвокат Томислав Вишњић: Судија ми смо добили налог суда и поступли смо 

по њему, дали смо листу сведока и то ћемо и даље да чинимо, значи ту неће бити 
никаквих проблема, међутим оно што нам ствара мало конфузију је чињеница да не 
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знамо статус одређених тужиочевих сведока који су позивани, а не појављују се, ја могу 
и да дам њихова имена, као и не знамо статус исто тако одређених изјава из тужилачке 
истраге, која се налази у списима предмета, а немамо одлуку суда о томе да ли су они 
прихваћени као докази или не, да бисмо евентуално могли да прецизирамо извођење 
доказа код појединих сведока, можда чак и код неких који данас сведоче. 

 
Председник већа: Мислите предочавали је ли тако?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: И што се тиче предочавања и што се тиче тога 

што се тврди у тим изјавама, значи нисмо сигурни да ли неке од изјава су остале у 
доказном, да ли су остале као докази у поступку или су одбачене, ми смо за неке од 
изјава приговорили већ на припремном рочишту, то је за ова четири преминула лица, а 
сада не знамо уопште статус сведока Хусић Мерзуле, Каваз Ћамке, Кецман Анке, 
Хоџић Омера, Бањац Луке и Хујић Јелке.  

 
Председник већа: Кажите још једном?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Хусић Мерзула, Каваз Ћамка, Кецман Анка, 

Хоџић Омер, Бањац Лука и Хујић Јелка, можда сам погрешио неко име, значи то су 
сведоци који су позивани у овом поступку, из разних разлога нису дошли, значи не 
спорим то, али просто немам, не знам статус ових њихових изјава које се налазе у 
списима предмета. 

 
Председник већа: Ја разумем Вашу дилему, и постојале су две праксе у оквиру 

суђења како се баратало доказима који још увек, односно исказима и који представљају 
доказ, који још нису изведени као доказ на главном претресу, што се мене тиче све што 
постоји у списима предмета је нешто што Ви можете предочавати сведоцима који буду 
испитивани, јер ако је нешто било за издвајање то би до сада било издвојено. Тако да 
што се мене тиче немојте да имате ту дилему, а што се тиче сведока који нису 
приступили, нису из разних разлога, ми смо позивали и Хусић Мерзулу, она 
привремено борави чини ми се у Швајцарској, Кецман Анка је болесна како ја овде 
имам неку напомену, вероватно имамо и неки извештај шта је у питању, што се тиче 
Бањац Луке он је умро, али ту немамо извод из матичне књиге, бар нисмо имали, ја 
мислим да још увек немамо извод из матичне књиге умрлих, Хујић Јелка је непокретна 
и дементна, имамо извештај о томе то смо добили, за Хоџић Омера се вратило да није 
на адреси, непознат је на адреси, али имамо њихове исказе и ја се нећу, наравно постоје 
евентуално уколико се ради о исказима који по мишљењу већа не могу бити докази из 
разних разлога, ми би их раније издвојили из списа, да не стоје, јер онда је 
беспредметно да Вам ја сада саопштавам да можете предочити те исказе.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Значи колико сам схватио онда радимо под 

претпоставком да су сви ти, све те изјаве део доказног поступка тужилаштва, 
прихваћени од стране већа. 

 
Председник већа: Да. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Хвала.  
 
Председник већа: Где смо стали? Код сведока Милорада Радошевића. При чему 

постоје ова три сведока која су данас приступили, Ви сте обезбедили њихово присуство 
они су Ваш доказни предлог, постоји ту још одређени број сведока, за одређени број 
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сведока ћемо ургирати да Ви обезбедите такође њихово присуство, за које веће буде 
нашло да је њихово присуство је неопходно, односно одлучимо да је неопходно 
испитати их на главном претресу, а за ове друге или ћемо одлучити на исти начин или 
ћемо одлучити на неки други начин, у сваком случају решићемо све Ваше доказне 
предлоге као и тужилачке. Ето толико. Да, тако сам га ја овде на записник ставио, 
Милорад Радошевић. Добар дан. 

 
Сведок Милорад Радошевић: Добар дан. 
 
Председник већа:  
 
Констатује се да је приступио сведок МИЛОРАД РАДОШЕВИЋ, идентитет 

утврђен увидом у личну карту регистарски број 338198, издата од стране Републике 
Босне и Херцеговине, рођен 25.01.1955. године, је ли тако? 

 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте. 
 
Председник већа: Од оца Тодора? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте. 
 
Председник већа: Где сте рођени? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Суваја, Босански Петровац.  
 
Председник већа: Добро, са пребивалиштем, где живите?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Зрењанин.  
 
Председник већа: Зрењанин. 
 
Сведок Милорад Радошевић: Жарка Зрењанина 123.  
 
Председник већа: Добро, кажите ми да ли сте у сродству, или знате овде 

оптуженог Драгишића? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам.  
 
Председник већа: Шта нисте? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам у сродству. 
 
Председник већа: Јесте у завади некој са њим? У завади, знате шта је завада?  
 
Сведок Милорад Радошевић: А, нисам у завади.  
 
Председник већа: Добро, несродан, није у завади. Бићете испитани у својству 

сведока, дужни сте да говорите истину и одговарате на постављена питања, давање 
лажног исказа представља кривично дело, нисте дужни да одговарате на поједина 
питања ако би сте тиме себе или блиског сродника изложили тешкој срамоти, знатној 
материјалној штети или кривичном гоњењу. Испричаћу Вам текст заклетве за сведока, 
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Ви ћете само рећи да, да не понављате цео текст: заклињем се својом чашћу да ћу о 
свему што пред судом будем питан говорити само истину и да ништа од онога што ми је 
познато нећу прећутати. Ви кажите само да, да не понављате тај текст.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Ја ћу Вас молити само да гласније говорите, 

слабије чујем.  
 
Председник већа: Дакле, испричаћу Вам текст заклетве за сведока, а Ви ћете  да 

га не понављате само рећи да на крају:  заклињем се својом чашћу да ћу о свему што 
пред судом будем питан говорити само истину и да ништа од онога што ми је познато 
нећу прећутати.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Да.  
 
Председник већа: Добро. Је ли знате што сте овде, да ли знате зашто сте овде? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Знам зашто сам овде.  
 
Председник већа: У питању је 20. септембар 1992. године, да ли Вам је познато 

шта се десило.... можете, можете.... ево узмите слушалице, биће Вам можда... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Нека за сада чујем, ако буде... 
 
Председник већа: Да, али да ја не вичем. Ставите Ви то, како ме сада Ви чујете? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Одлично.  
 
Председник већа: Одлично. 20. септембар 1992. године, да ли се сећате тог 

датума по некој околности, по чему?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Тога датума се добро сјећам, сјећа се наш сваки 

Петровчанин тог датума јер се догодила велика трагедија на ратишту, нашим српским 
војницима који су ишли на ратиште. 

 
Председник већа: Добро, шта се десило, колико њих, како, шта?  
 
Сведок Милорад Радошевић: У камиону се превозило на ратиште 20 ја мислим 

момака, била је сачекуша од стране Муслимана, људи су углавном сви побити, мислим 
да су само тројица остали живи, један је нетакнут није рањен, а двојица су тешко 
рањена, а 17 их је погинуло. 

 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Тога дана сам ја требао да идем у смјену, ми смо 

били 21 дан на ратишту, а онда смо 7 дана били на одмору. 
 
Председник већа: Како сте, ајте кажите у смјени,  како сте Ви били ангажовани 

у то време, тога дана? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Тога дана смо чекали аутобус да идемо, 

аутобусом смо се пребацивали од Петровца до... 
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Председник већа: Јесте били војно ангажовани, то је моје питање, или не?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја сам био војник. 
 
Председник већа: Добро, добро, и чекали сте аутобус? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Чекали смо аутобус, неки су чекали у Петровцу, 

неки су чекали у свом селу одаклен су рођени и тако куда је аутобус пролазио, ја сам 
међутим имао неког посла у Петровцу, тако да сам мислио сјести на аутобус у 
Петровцу. И онда се прочула вјест да су наши људи нападнути, да има рањених, да има 
мртвих, али још се није фактички знало ништа док нису почели стизати у болницу први 
рањени и тако. Ово, народ се скупио, неко је причао овако, неко онако, ето. На крају 
дошло је и то време, доле су сви углавном доле смо слетили код болнице, то је од 
центра до болнице можда својих једно 500-600 метара, ту смо чекали, распитивали се, 
било је ту цивила, било војника, било народа сваког профила. Када је стигао камион, 
„стопедесетка“ ја мислим или је „стодесетка“ не могу се сада сјетити, са погинулим 
људима, камион је стао код мртвачнице, имао овако  мали успон од камиона, тако да се 
могу људи унјети у мртвачницу, пребацити до мртвачнице. Камион се отворио, ми који 
смо били мало храбрији па смо погледали и то, нико нам није бранио, унутра су били 
људи мртви, измасакрирани, некоме је фалио нос, некоме уши, неко је био заклан, да ли 
су били живи у то време када се то десило или су били мртви ја не знам, то се десило на 
линији фронта, између линије фронта и наше команде. Питали смо ко је, шта је, онда 
сам видио Драгишић Милана и његову породицу и родбину, било је ту родбине и од 
осталих људи који су изгинули, који су у томе моменту сазнали, јер многи нису ни 
знали шта се десило, и једни су чак сазнали други дан ујутро. Видио сам човјека гдје 
вришти, плаче, помаже, „брате, јел те заклаше“ тако је говорио, у томе смислу нешта је 
било.  

 
Председник већа: Ко је то говорио, само говорите имена? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Милан... 
 
Председник већа: Драгишић? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Драгишић звани „Буроња“.  И онда сам питао, 

његовог брата Даду слабо сам и познавао, јер ја сам радио и живио у Хрватској 15 
година, ја сам избегао из Хрватске 1991. године. Питам ко је то, каже то му је рођени 
брат.  

 
Председник већа: Питате Милана Драгишића?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Не њега, питам људе онде около. Каже то му је 

рођени брат Дадо и ту су почели људе истоварати, стављати на колица и увозити у 
мртвачницу, народ је плакао и ко је, били смо сви затечени јер то је и случај који се 
први десио након можда након другог свјетског рата што смо слушали од својих 
родитеља и шта ја знам, свима је било тешко, а родбини вјерујем да је било свакоме 
најтеже. Он је почео да вришти... 

 
Председник већа: Он, ко?  
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Сведок Милорад Радошевић: Милан. 
 
Председник већа: Драгишић? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Драгишић, ту су биле његове колеге, ближи 

пријатељи, брат и брат од стрица, наш безбедњак Ненад Драгишић, који су га држали, 
колико је то трајало не могу се више ни ја сам сјетити, можда једно 20-так минута док, 
ако не и пола сата док се то све и одједном су га узели и ставили у ауто и одвезли, гдје 
су га одвезли ја не знам. 

 
Председник већа: Кога? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Милана Драгишића.  
 
Председник већа: Ко га је узео у ауто?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Па то је био Адамовић мали не знам име, звали су 

га „Ћик“ и он је покојни нажалост, и један Топаловић не знам име, и он је покојни, и тај 
му брат  Ненад Драгишић, тај наш безбедњак, брат од стрица. 

 
Председник већа: Значи њих тројица ставе Милана Драгишића у ауто.... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте.  
 
Председник већа: Који ауто? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Црвене боје, да ли је био, мислим да је „Лада“ 

била, да је „Лада“ била. 
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Одвезли су га, кажу да су га одвезли кући 

његовој, е сада даље ја о овоме случају пред болницом могу толико да изјавим, и народ 
се почео после разилазити, причати, свако је имао своју причу, ондје два три, ондје два 
три и тако.  

 
Председник већа: Како сте рекли ова двојица што су га одвезли су, како сте 

рекли? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Адамовић, не знам како му је име звали су га 

„Ћик“ он је сјећам се да је погинуо на..... 
 
Председник већа: А овај други?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Топаловић. 
 
Председник већа: А име? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не знам имена Топаловићу, они су били извиђачи 

и нису били у мом батаљону, тако да сам, а не познам ни многе из свог батаљона по 
имену и презимену.  
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Председник већа: Добро. 
 
Сведок Милорад Радошевић:  То је то што се тиче када су довезли људе мртве 

са ратишта, фактички не са ратишта него од ратишта једно 15 километара. 
 
Председник већа: Добро, ја ћу Вас сада препустити браниоцу пошто сте предлог 

одбране, потом тужилац и онда веће уколико буде имало питања. Изволите. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Господине Радошевићу кажите ми, објаснили сте 

већу сада да сте били 7 дана слободни и да сте тога дана требали да идете на смену? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесам. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми када идете на смену, како сте, јесте 

били обучени, јесте били наоружани, у каквом...? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Били смо добро обучени, имали смо војне 

униформе углавном СМБ униформе, имали смо добро наоружање, углавном ове 
аутоматске пушке, пушкомитраљезе, а митраљезе „84-ке“ се нису носиле са ратишта 
пошто их је било мало оне су остајале у рову и како дође замена, тако преузима тај „84-
ку“ митраљез и наставља даље борбу са њим.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Значи када идете на фронт и када се 

враћате са линије фронта, Ви у ствари носите са собом наоружање? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Обавезно, осим „84-ке“. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Колико људи је било по Вашој процени у смени 

овој која је требала да иде тога дана? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Па што се тиче мога батаљона „Крњеушког 

батаљона“, јер то је „Петровачка бригада“, а „Крњеушки батаљон“ је бројао нешто око 
650 људи, онда обично једна трећина иде кући, а двије трећине буду на фронту, укупно 
са позадином куварима и шта ја знам и све то, углавном једна трећина буде кући. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Значи то је око 200 људи?  
 
Сведок Милорад Радошевић: То је око 200 људи. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли је, да ли знате каква је била ситуација са 

осталим батаљонима „Петровачке бригаде“? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Исто тако, такве су биле процедуре и смјене у 

свим батаљонима на нивоу бригаде.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, колико је по Вашој процени тога дана у 

Босанском Петровцу било наоружаних људи што сте Ви видели?  
 
Сведок Милорад Радошевић: То су били први таласи рата од Купреса, како се 

кренуло од фебруара мјесеца, јануара-фебруара мјесеца, па током те цјеле године то су 
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углавном се кретало у Петровцу, никада није било испод 50, 60, можда чак и више 
наоружаних људи са пушкама.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, кажите ми где сте Ви тај дан провели?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Па провели смо углавном се, када се дође у 

Петровац, то је  мало мјесто, варош, обично се знамо дружити овако по ћошковима, 
мало се прича о овоме, ономе, о свим темама јел што се тичу нашег живота, па до самог 
ратишта и тако то.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, а по овом доласку, ово што сте описали 

сада већу, где сте провели остатак дана?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Остатак дана смо се задржали у Петровцу, па 

негдје можда до 5-6 сати, не знам тачно не могу се ја сада сјетити када сам ја кренуо 
кући, од Петровца до Суваје мог села има 6 километара, значи треба ми онако нормално 
хода сат времена да дођем до куће. Ту смо се задржали колико се могло негдје доћи да 
се попије пиће или тако нешта, па мислим да су и тада кафићи слабо радили и то све, да 
ли је био полицијски час, да ли није, не могу се сјетити, једино знам да струје није било 
у Петровцу, па нисмо се толико увече ни задржавали у граду.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, кажите ми када сте онда Ви у ствари 

отишли на ратиште, на фронт? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Е онда тај дан нису аутобуси возили, када је то 

све се десило, аутобуси су отказани, није се ишло у смјену јер нису нашли алтернативу 
куда да нас, туда је преко Јеловца било сада већ опасно гдје су ови момци побијени, е 
сада требало је наћи други пут, другу алтернативу куда ће да нас пребаце да дође до 
смјене. Други дан смо опет се окупили јер штета је да остали људи буду 25-26 дана, а 
ми да будемо 21 дан, свак је имао код куће нарочито ми са села, стоку, пољопривреду и 
ово, требало је дрва припремити за зиму и шта ти ја знам. Дошли смо ми и други дан, 
али у Петровац, неко у Петровац, неко кажем опет на аутобусним станицама по свом 
селу, ја сам опет дошао у Петровац и тада сам исто видио један страшан призор, баш је 
била и изнели су сандуке пред општину, има пред општином један плато, то степенице 
па ко свака општина и то и плато, и ту је била родбина и оплакивање, ту су изњели 
мртве у сандуцима и тако.  

 
Председник већа: Јесу то мртви извињавам се од претходног дана што су били 

довежени? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Да, да. Други дан је била сахрана већ.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: То је била сахрана онда, је ли тако? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, кажите ми какав је био однос према 

муслиманском становништву овако ако можете уопштено да нам кажете у том периоду 
око тог догађаја, ако можете да се фокусирате само на тај период да не ширимо? 
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Сведок Милорад Радошевић: На тај период се могу фокусирати, они нису 
хтјели да иду са нама јер нормално је било да не иду на Грабеж или било које ратиште, 
чак нису хтјели ићи на Купрес, тамо су били Хрвати углавном, њих то кажем није 
интересовало, и однос је био одмах захлађен и тако је било између нас Срба и 
Муслимана, а нарочито после онога у Сарајеву, везивања застава, већ је у Хрватској био 
рат и борба и то све.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Можете да се фокусирате на те дане, септембар 

1992.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Тада је било јако затегнуто, већ је било рањених и 

мртвих бораца који су долазили и прије овога случаја, ситуација је била јако затегнута. 
Дружили се нисмо, поздрављали се нисмо, мржња је настала тотална.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Је ли знате шта је било са муслиманским 

становништвом после? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Знам. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Је ли можете да кажете већу? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Муслиманско становништво је изразило жељу, 

дал су они изразили жељу дал тако, не знам ја, ја нисам био на руководећим 
функцијама, да напусте град и да се пребаце на неку територију где су Хрвати или 
Муслимани и то им је и учињено.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Када је то, када се то десило?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Па након можда својих два, три, четири дана, не 

могу тачно сада.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Јесте Ви били тада у Петровцу? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Тада сам већ отишао на линију. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Када сте дошли други дан у Петровац, овај 

дан када је била сахрана, да ли сте чули неке вести, информације или гласине о Милану 
Драгишићу?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Причало се свашта, причало се то јутро када смо 

дошли у Петровац, да има на стотине мртвих Муслимана, од кога, од чега, углавном се 
нагађало, међутим од тога није било ништа, па се то полако смањивало, смањивало, на 
крају не знам ни сам ето колико је дошло и чули смо за, да је „Буроња“ пуцао у свом, 
горе код куће и да је један човјек погинуо.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Јесте чули можда који човек и зашто је пуцао? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Па Муслиман јесте, али не знам му имена, не 

знам.  
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Адвокат Томислав Вишњић: Добро, у овом периоду између тог првог дана 
значи када су ова тела стигла и тог другог дана када је била сахрана, да ли сте можда 
чули шта се дешавало у току ноћи или у току дана, да ли сте видели нешто везано за 
евентуално пуцњаву, насиље или нешто слично? 

 
Сведок Милорад Радошевић: Пуцњаве је било, разлика између мог села и 

Петровца је 6 километара, у Петровцу ако се опали пушком чује се скоро у моје село, 
фактички пуцњаве је било до касно у ноћ, е сада кажем Вам то је било пуно људи који 
су били под наоружањем, неко је пуцао увис, неко је пуцао овако, неко онако, ја ту не 
могу сада нисам лично видио па да ја сад кажем, а углавном пуцњава се чула, ако се 
нису чули, ми смо имали свјетлеће метке за ноћ, сваки метак свјетлећи се види када се 
испали, па увече да можете да примјетити на 7-8 километара сјетлећи метак гдје иде, 
значи ту има, обично се пуцало рафално, појединачно Срби тада нису пуцали, када су 
пуцали онда су... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, то би било то судија. Немам више питања.  
 
Председник већа: Извињавам се, Драгишићу, имате ли Ви питања? Немате. 

Изволите тужиоче. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добар дан, поставићу Вам господине 

Радошевићу неколико питања, ево почећемо пошто сте предложени на те околности 
значи од стране одбране да будете испитани како се то десило и какве су биле прилике 
када су дошли погинули војници са тим камионом који сте данас описали, па ми сада 
реците значи почећу да би било јасније мени пре свега, рекли сте да сте били војно 
ангажовани, где сте то били војно ангажовани, тачно ми наведите која је то јединица? 

 
Сведок Милорад Радошевић: То је био Други крајишки корпус, овај 

„Петровачка бригада“, Трећи батаљон „Крњевушки“.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи тај Трећи батаљон Ви сте били у 

оквиру њега шта? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја сам био обични војник у оквиру.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ко је био на челу Трећег батаљона?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Био је Милановић. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Име? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Звали смо га „Шкриван“ Милановић, не могу да 

му се сјетим имена.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми колико је било војника у том 

батаљону? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Па по неким прорачунима кретало се од 600 до 

700, на почетку је било 700, а после се смањивало, неки су били рањени, наки су 
погинули и тако, ту негде у просеку је било стално око 650. 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Како је батаљон разбијен у оквиру тога, је 
ли су постојале неке јединице, чете? 

 
Сведок Милорад Радошевић: Имали смо чете, да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ајмо да чујемо у којој сте Ви чети били? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја сам био у „Сувајско-Скакавачкој чети“, то се 

звало по селима нашима, моје село је Суваја. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте, и пошто сте Ви из Суваје? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И Ви сте били у тој чети. Колико је било 

војника у тој чети?  
 
Сведок Милорад Радошевић: У „Сувајско-Скакавачкој“ чети било је 60 војника 

у првом... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. 
 
Сведок Милорад Радошевић: Послије се такође исто то смањивало, знате већ 

како иде, ако не знате али ја ћу вам рећи, неко се повреди, него погине, неко тако да... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, али генерално је бројала око 60 

људи. 
 
Сведок Милорад Радошевић: Генерално.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли Милановић био на челу „Сувајске“ 

чете? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ко је био? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Био је Војо Грбић.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Вујо Грбић. 
 
Сведок Милорад Радошевић: Војо, Војо Грбић. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Војо, Војо Грбић је био. 
 
Сведок Милорад Радошевић: Он је био по чину ја мислим водник је био по 

чину и још за време ЈНА и онда је... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али потчињени сте били сви „Петровачкој 

бригади“? 
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Сведок Милорад Радошевић: „Петровачкој бригади“ јесмо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, и били сте обичан војник? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Обични војник да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, и данас смо чули да сте се Ви 

спремали да идете на положаје тога 20. септембра када су довежени погинули војници? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Са, надомак ратишта, ако сам добро Вас 

разумела? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте, јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И да је то био 20. септембар 1992. него 

сада ми Ви реците, од када познајете Милана Драгишића? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Милана Драгишћа познам још док сам био момак 

у Петровцу, он је млађи од мене нешта, а упознао сам га када сам се вратио из Хрватске, 
многе људе сам упознао ја сам 15 година провео у Славонској Пожеги, онда сам 
упознао, нарочито када се заратило, када смо почели скупа да... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте знали где је он био ангажован за 

време оружаног сукоба? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нисте знали? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам знао. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли био у вашој чети? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не, не, не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми пошто сте нам овде описали 

како су дошли погинули војници, кажите ми кога знате од погинулих војника, који су  
то погинули ово што сте нам описали? Како сам разумела 17 војника српске војске је 
погинуло? 

 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми од тих 17 војника, да ли некога 

знате?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Од тих 17 војника знам негде око четворицу. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Коју? 
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Сведок Милорад Радошевић: Па из виђења углавном знам свију, знам овог из 
Бјелаја, па не могу се више презимена сјетити, његовог брата сам познавао, од живих 
познам... 

 
Председник већа: Кажете његовог, само кажите име због..., неће се на 

транскрипту разумети шта хоћете, брата Милана Драгишића? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Брата Милана Драгишића, њега сам познавао, 

Даду, јесте. 
 
Председник већа: Добро. Даље.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нику Јевића исто је погинуо из Вођенице, он ми 

дође брат од тетке, треће кољено смо, тако, познаво сам и многе из виђења. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Како вам се зове то треће колено брат од 

тетке? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Па није рођена тетка... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, али како се зове погинули брат?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нико Јевић.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нико... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јевић.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јевић. Овде сад кад сте описивали Милана 

Драгишића ви сте рекли да су била његова браћа и брат и све, али сте у једном моменту 
рекли ко је то погинуо Милану или сам ја тако разумела.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте, јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи да могу да закључим да Ви у том 

моменту док то не питате не знате да је Дадо погинуо.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисмо ми нико знали, односно многи од нас 

малте не нико није знао ко је у камиону и све то док нису дошла родбина и ови који су 
стварно знали ко су њихови и све то, и док их нису почели... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кад смо већ код тога кажите ми кад Ви ту 

у тој гомили људи како сте описали сјатило се и војника и цивила и све и око камиона и 
ситуација је напета и незгодна, кад Ви видите први пут Милана Драгишића? 

 
Сведок Милорад Радошевић: Милана Драгишића сам видио кад су почели 

износити рањенике онда је он човек вришто, плако је, говорио је неразумно, вико је 
брате јел` и тебе заклаше, тако нешто у томе смислу.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми јел` још неко вришти сем... 
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Сведок Милорад Радошевић: Како не, како не... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи општа кукњава.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Општа је кукњава ту била.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Али Ви, између опште кукњаве 

видите и да и Милан Драгишић кука.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кога Ви питате ко му је то страдао? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Па питам људе около који су ту... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јел` можете да ми кажете ко је тачно?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Не могу, ја, и да је било не могу се више сјетити 

кога сам пито онда су рекли да је то његов рођени брат Дадо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. А јел` познајете Ви тог безбедњака 

Ненада Драгишића и рођеног брата... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Како не. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Од кад њих познајете?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ненада познајем још као, он је ишао са мојим 

братом `57. годиште скупа у школу у Петровац, средњу школу, и његовог брата 
близанца исто знадем, овај, значи тамо негде од седамдесетих година.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми где је сад Ненад Драгишић? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Ненад Драгишић ја мислим да је у Бања Луци.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: У Бања Луци.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте. Он је био једно време заробљен, па био у 

Лори и тако негдје тамо... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али је сад негде по вашем сазнању у Бања 

Луци.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја мислим да је био једно време у Бања Луци а 

можда је и сада.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала вам. Пошто сте нам сад описали 

значи да видите ту Драгишића према овоме што сте нам сад рекли, да ли знате где је он 
био пре тога?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Он је био безбедњак у ... 
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, не, о Драгишић Милану, се враћамо 

сада.  
 
Сведок Милорад Радошевић: А Драгишић Милан је радио као у СУП-у у 

Босанском Петровцу.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али хтела сам, тај камион и Ви видите, 

питате, Дадо је погинуо, вришти Драгишић Милан, да ли знате одакле је он дошао ту 
пред болницу?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Не знам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јел` Ви, кад видите да он вришти и кад 

он каже „зар су и тебе Дадо заклали“, шта видите ту, који је то моменат кад он каже то, 
да ли су већ почели погинули борци да буду изношени из камиона, па да он на лицу 
места е баш види то ми је брат Дадо. Само према вашем колико можете да се сетите, 
пошто ја знам да је то општа пометња... 

 
Сведок Милорад Радошевић: Мислим да су била отворена церада и да ли је он 

улетио у камион да ли је било испред камиона, углавном то је било овако људи око 
камиона. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И по његовој кукњави он је већ могао да 

претпостави и да зна да је у камиону и његов погинули брат.  
 
Сведок Милорад Радошевић: То не знам шта је он могао да претпостави.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али Ви чујете да он вришти... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али и да је можда завирио у камион али да 

су појединачно изношени лешеви и да су послагани па да он тако препозна брата, та 
ситуација није могла бити.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Тако не знам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи нису погинули борци већ били 

изнети.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нису били изнети сви.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро.  
 
Председник већа: Кад је почео да кука како кажете... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Молим? 
 
Председник већа: Нису још били изнети лешеви.  
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Сведок Милорад Радошевић: Била само отворена, дигнута церада.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте Ви завиривали у ту отворену цераду? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта сте видели? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Било је пуно крви и било је људи измасакрираних 

и пуно крви је било у камиону и по тјелима људи.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. Како су тела била послагана, дал` су 

била набацана, дал` су била послагана?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Била су послагана тјела.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте Ви могли да видите, да некако 

препознате тог Вашег брата од тетке?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам ни знао да је унутра.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Овде сте нам описали да видите то 

Драгишић кука, па сте нам после рекли да је ушао у црвену „Ладу“ заједно са два лица, 
значи са Топаловићем и ... 

 
Сведок Милорад Радошевић: Ћиком Адамовићем.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, све сте описали, а кажите ми да ли 

осталу родбину која се ту налазили Ви исто тако можете да нам кажете да сте их 
пропратили и визуелно и слушно и остало? Зашто баш њега пратите, зашто баш њега 
видите? 

 
Сведок Милорад Радошевић: Он је био нај, највише је куко и плако од свију, а 

многа родбина још ту чак није ни стигла, није ни сазнала да су им дјеца настрадала.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Малопре сте нам рекли мало другачије, 

рекли сте да су биле родбине, да се кукало... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Било је родбине... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: ....да је била општа пометња, а сада чујемо 

да је ипак... 
 
Сведок Милорад Радошевић: Али дал` од свију ја кажем, за Нику Јевића се тек 

сазнало кад му је дошла жена други дан у болницу ујутру дошла прочитала је списак у 
болници сазнала да је њен муж погино на ратишту.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи тако сте Ви запазили у ствари 

Драгишића.  



 17 

 
Сведок Милорад Радошевић: Јесте, да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Зато што је он... Сад ми реците, значи да 

ли после одласка са аутомобилом Драгишића дал` га евентуално тог истог дана видите 
негде?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли нешто чујете о њему? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Где сте Ви отишли после?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Његова је кућа... Био сам у граду. Јесам реко да 

сам био у граду до 5-6 сати?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да.  
 
Сведок Милорад Радошевић: А Драгишићева је кућа, ми кажемо горе гдје је 

била стара станица полиције, то је негдје од центра града од аутобусне станице можда 
чак до једно осамсто-километар, горе уз једно брдо, тако да... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Али јесте ишли у кућу Драгишића?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Зато што ето био је потресен, Ви сте 

видели да је Дадо погинуо, ал` нисте ишли.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам ишо. Ми нисмо били толко присни 

пријатељи. Били смо другови са ратишта, другови из града ал` нисмо се посјећивали.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Разумем. Кажите ми како је Драгишић био 

том приликом обучен, кад кука испред болнице?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја мислим да је био у СНБ униформи.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Јел` имао нешто од наоружања? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Наоружање смо имали сви.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. А Ненад и његов рођени брат? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Ненад и његов рођени брат, Ненад је ја мислим 

био у маскирној униформи, он је био безбедњак.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Безбедњак. Кажите ми како сте се Ви 

осећали ту сад испред те болнице? 
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Сведок Милорад Радошевић: Нико се није лијепо осјећо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. Јесте били потресени?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Како не. Као обични грађанин ал` било ми је жао 

своји људи.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Наравно. Кажите ми колико по Вашој 

процени, сад сте рекли били сте потресени па нећу ни инсистирати на томе, колико 
може то да траје кад Ви видите први пут Драгишића па кад он одлази, временски?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Па можда није дуго трајало.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Колико?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ако се могу добро сјетити колко, кад смо дошли, 

ал` ту смо дуго чекали док није дошо камион са мртвима, то је можда могло свега 
трајати до пола сата, више, не знам тако ми нешто.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јел` чеко Драгишић камион са мртвима, 

јел` се то сећате?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Не знам. Нисам га примјетио у нас.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми, добро сад сте нам овде рекли 

да сте били 15 година у Хрватској, али ми реците да ли познајете Каваз Асима 
евентуално?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам вас разумио, ког познајем? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Каваз Асима.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Каваз Асима, чуо сам за то презиме а... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ли сте га лично знали? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Можда из виђења а лично, можда кад би видио 

човека знам му фацу и то све односно лик његов, ал` да баш презимена и имена то 
нисам... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А његовог сина Каваз Мухамеда? Не? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А Лемеша, Асмира?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Да вам будем искрен нису ме пуно ни 

интересовали, ни прије рата ни у рату, слабо смо... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: То разумем, али ја вас питам да ли сте 

евентуално знали.  
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Сведок Милорад Радошевић: Не, не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А да ли сте  знали Хујић Шећира?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И уопште  да ли сте, то су све становници 

из насеља Гај. Јесте одлазили Ви у Гај иначе?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја и не знам гдје је то насеље.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. А знате ли где је кућа Милана 

Драгишића?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Знамо да се зове Гај, ал` ја не знам да је Гај.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јел` знате где је кућа Милана Драгишића 

била?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Па кажем код старе станице полиције.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. Добро. Кажите ми... 
 
Председник већа: Извињавам се кад сте већ питали за..., можда да питамо и за 

Терзић Сафета и Зајкић Елдин ако већ нисте.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. Па нисам питала али пошто га нису 

претерано занимали.... 
 
Председник већа: Добро. Можда зна... Добро, онда ћу ја. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не, ево кад смо већ ту, имамо још два 

имена Терзић Сафет и Зајкић Елдин, да ли њих евентуално познајете? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не знам. Ја сам дошо `91. након 15 година ко се 

родио дјете већ је био момчић од 15 година, тако да и многи мени ни ти Муслимани а 
многи и наши Срби нису били познати, ако је имо 5 година значи имо је после 20 
година ја га више нисам познаво.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Све сам то разумела. Само још једну ствар, 

само да нешто не пропустим. Данас кад сте износили Ви кажете Драгишић је отишо том 
„Ладом“ кући и Ви ништа не знате даље о њему.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Даље не знам ништа.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте били на сахрани Дадиној?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Само испред општине где су лешеви изнешени.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Е ту... 
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Сведок Милорад Радошевић: Е тад сам био. Мислим да је и телевизија то 

снимала.   
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Мислим да је снимала.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми Ви само још једну ствар, значи, 

јесте били у контакту од кад сте у Србији са Драгишић Миланом? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте. Од кад?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Па могу вам рећи ми смо близо, ја сам у 

Зрењанину, он је у Елемиру, то је неких 7 километара разлике па смо се често виђали, 
ал` никад нисмо спомињали тему, чак га нисам ни пито док није дошо да ме пита дал` 
би хтио да свједочим.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јесте знали да се неки кривични 

поступак води против њега? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ви сте на тој адреси у Зрењанину од 2005. 

године јел`.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја сам на тој адреси од `97. године, у Жарка 

Зрењанина.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: од `97.  
 
Сведок Милорад Радошевић: `97.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А кад сте отишли са територије Босне и 

Херцеговине? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Кад је пао Босански Петровац `95. године у 

септембру мјесецу.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ал` сам био двије године у Челареву прије тога.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А били сте у Челареву две године.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Јесам био у Челареву.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Толико. Хвала вам.  
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Председник већа: Добро. Имам неколико питања. Рекли сте цирада подигнута, 
видели сте крв, видели сте пуно тела и тако даље, да ли сте конкретно видели Даду?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Конкретно Даду нисам видио.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Док није почео да, док није почео, како да се 

изразим, да вришти, да плаче и то. Конкретно га тад нисам видио, то је било па нећу 
претерати ал` скупило се преко 100 људи ту пред болницом.  

 
Председник већа: Добро. Рекли сте да сте чули да је Милан Драгишић пуцао и 

да је један Муслиман погинуо не знам који.  
 
Сведок Милорад Радошевић: Тако је.  
 
Председник већа: Да ли то кад кажете тако у једној реченице то повезујете са 

пуцањем Милана Драгишића, или он је пуцао тамо а неко други је убио Муслимана или 
шта, у ком контексту то говорите?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Говорим у контексту што сам чуо у граду, у 

чаршији други дан шта се причало.  
 
Председник већа: А то је да?  
 
Сведок Милорад Радошевић: А то је да је Милан Драгишић убио ваљда свог 

комшију кога, дал` му је био комшија, дал` није, углавном убио неког Муслимана и да је 
пуцо.  

 
Председник већа: Добро. Ми смо овде чули неке сведоке који изјављују да су 

чули и да је Милан Драгишић убио још неке људе, да ли сте Ви то чули?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Ја, кажем вам причало се најпре о 100 па 50 

људи, па 20 људи, колко је било мртви ту вече кад сам ја отишо на ратиште ја не знам, 
нисам упознат колико је људи било мртво ту вече у Петровцу. Можда је било и, после 
се о тој теми није пуно ни причало и тако.   

  
Председник већа: Добро. Само један детаљ код камиона, односно код болнице, 

чујете Буроња да кука, зашто нисте њега питали шта се десило и ко ти је ту и, 
очигледно је неко његов ту у камиону?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Па тешко је прилазити у таквој ситуацији 

човјеку. У томе моменут, ја не знам дал` је он сам себе препозно ко што не би ни ја 
препозно ни било ко, а камоли још да га, да трчим, кад се видим са њим можда, 
годишње сам се видио десетак пута сад да ја питам е Буроња шта се десило шта је било 
и тако. То су тешки моменти.  

 
Председник већа: Добро. И занима ме само још један детаљ. Рекосте малопре 

„нису ме  занимали“. Ко вас није занимао и у ком смислу то нама изјављујете.  
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Сведок Милорад Радошевић: Па рећи ћу вам, у нашем крају, доле у Крајини 
нисмо баш тако живели добро са муслиманским становништвом после Другог светског 
рата, баш по тој причи, као што се сад води прича од Косовског боја па до сад тако се 
водила прича и од Другог светског рата и то. Они су великог зла учинили у Другом 
светском рату нашем народу српском народу, тако да нисмо баш били у великој 
љубави, бар, не кажем за све људе, ал` ја говорим за себе и за своју породицу. Нисмо 
били у добрим односима, нит` смо се дружили са њима. 

  
Председник већа: Кад кажете нисмо, Ваша породица, мислите на Вашу 

породицу? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Мислим на своју браћу, мислим на сестре и тако.  
 
Председник већа: А кад крећу колима како сте рекли, одвозе Буроњу у ком 

правцу иду, знате ли уопште где крећу?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Они су њега једва увукли у ауто, он се отимо, 

није хтио да уђе у ауто, њих три-четри су га унјели у ауто. Хтио да се отргне да не иде, а 
у ком правцу, кажу да су га одвезли кући тако народ прича да су га одвезли кући.  

 
Председник већа: Који народ, где?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Тај ту што се нашо, они који су га боље 

познавали и све то.  
 
Председник већа: Добро. Да ли неко у међувремену питања има?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Судија ја само, мислим да није сведок прецизно 

одговорио али да га питамо око ове двојице Зајкић Елдин звани Клеј и Терзић Сафет 
звани Бенџо. Значи судија вас је, мислим или тужилац неко вас је питао да ли сте 
познавали дал` сте чули за њих?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Нисте. А да ли сте чули да Драгишића повезују са 

још неким убиством осим тим убиством комшије које сте поменули?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Након те ноћи и након следећих 5-6 дана, 10 дана 

колко се, дуго се причало о томе, ал` оно интензивно причање, Драгишића су 
повезивали са силним убиствима те ноћи. Највише се спомињало као у његово име, 
мада је ту било на стотине пушака у граду и у Петровцу.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, хвала. Немам више питања. 
 
Председник већа: А јел` знате ко је Рамбо, лице с надимком Рамбо?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Знам.  
 
Председник већа: Или Кићо беше, јел` тако? 
 
Сведок Милорад Радошевић: Знам.  
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Председник већа: Ко је?  
 
Сведок Милорад Радошевић: То је био, а прије би реко да он није баш био неки 

борац, више се волио овако трсити и како да ја кажем био је бахат момак, био је 
способан онако омањи, био је жесток момак а на ратиште је ишо јако мало... 

 
Председник већа: Јел` Србин?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Србин да.  
 
Председник већа: Добро. Јел` сте га Ви познавали или само из виђења?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Познаво сам Рамба.  
 
Председник већа: Јесте чули нешто за њега тих дана?  
 
Сведок Милорад Радошевић: Нисам.  
 
Председник већа: Не. Добро. Тужиоче можда у међувремену неко питање? Не 

кажем да морате, него само да ли јесте?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Размишљам. Не.  
 
Председник већа: Сад ја размишљам шта Ви размишљате, да ли је можда било 

интересантно. Добро. Да ли постоји нешто што вас нисмо питали а мислите да би било 
важно везано за догађај тог дана, или тих дана.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Мислим да би било важно само једну ствар да 

кажем, бићу јако кратак. Те ноћи кад смо, наше становништво, бјежали из Босанског 
Петровца, односно тадашњег Петровца... 

 
Председник већа: То о `95.-тој причате? 
 
Сведок Милорад Радошевић: `95. године, то ће бити крајем септембра ја 

мислим да је било. Ми смо се повлачили од Дрвара, мој батаљон, наша јединица. Моје 
село има 30 односно Општина Петровац има преко 30 села, мислим да има око 36 села и 
засеока. У сваком селу најмање је остало пет-шест стараца и жена. Нико о њима не води 
рачуна, неки су повјешани, неки су поклани, неки су побијени, неки су бачени у бунар, 
то су углавном биле жене и старци који су били преко 70 година није имо ко да понесе 
са собом, да их повезе са собом, они су сви побијени. О томе нико нит` пише нит` 
прича. Е то имам да кажем.  

 
Председник већа: Добро. Хвала. Можете, изволите.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: То сад што сте нам рекли напишите све и 

доставите Тужилаштву за ратне злочине, са свим подацима које имате, Устаничка 29 
Тужилаштво за ратне злочине.  

 
Сведок Милорад Радошевић: Е добро.  
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Председник већа: Хвала лепо. Личну карту смо вратили јел` тако. Дал` сте 
имали неке трошкове?  

 
Сведок Милорад Радошевић: Не.  
 
Председник већа: Хвала лепо. Можете ићи. Довиђења.  
 

Испитивање сведока ТУБИЋ ЖЕЉКА 
 
Жељко Тубић. Јел` добро чујете Ви?  
 
Сведок Жељко Тубић: Чујем.  
 
Председник већа: Добро. Вама не требају значи...  
 
Сведок Жељко Тубић: Требало би да чујем.  
 
Председник већа: Дакле,  
 
Констатује се да је приступио сведок Тубић Жељко, идентитет утврђен увидом у 

личну карту регистарски број 005594034, издата од стране ПУ у Зрењанину.  
 
Од оца?  
 
Сведок Жељко Тубић: Момчила.  
 
Председник већа: Рођени сте када и где?  
 
Сведок Жељко Тубић: 02.02.`58. ... Поље, Босански Петровац.  
 
Председник већа: Са пребивалиштем, где живите?  
 
Сведок Жељко Тубић: У Зрењанину.  
 
Председник већа: Адреса. 
 
Сведок Жељко Тубић: Жарка Зрењанина 59.  
 
Председник већа: 59. Да ли сте у сродству са Миланом Драгишићем званим 

Буроња?  
 
Сведок Жељко Тубић: Не, не.  
 
Председник већа: И да ли сте у завади?  
 
Сведок Жељко Тубић: Не.  
 
Председник већа: Не. Бићете испитани у својству сведока, дужни сте да 

говорите истину и одговарате на постављена питања, давање лажног исказа представља 
кривично дело. Нисте дужни да одговарате на поједина питања ако би сте тиме себе или 
блиског сродника изложили тешкој срамоти знатној материјалној штети или кривичном 
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гоњењу. Испричаћу вам текст заклетве за сведока, Ви ћете само рећи „да“, да не 
понављате цео текст.  

 
Заклињем се својом чашћу да ћу о свему што пред судом будем питан говорити 

само истину и да ништа од онога што ми је познато нећу прећутати. 
 
Ви само кажете „да“, управо као што рекох да не понављате текст.  
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да.  
 
Председник већа: Јесте разумели текст заклетве?  
 
Сведок Жељко Тубић: Јесам, јесам.  
 
Председник већа: Да ли прихватате? 
 
Сведок Жељко Тубић: Да.  
 
Председник већа: Добро. Да ли знате што сте овде? 
 
Сведок Жељко Тубић: Знам, знам....  
 
Председник већа: Осим што сте ту да сведочите. У питању је један догађај, 

септембар `92. године, да ли знате о чему се ради, по чему памтите тај неки ево да 
кажем 20. септембар `92. године, шта се десило, где сте се Ви налазили, па нам лепо 
опишите.  

 
Сведок Жељко Тубић: Овако, био сам... 
 
Председник већа: Ајте прво Ваш статус у то време, да ли сте били војник, јесте 

били цивил... 
 
Сведок Жељко Тубић: Био сам војник, то сам мислио.  
 
Председник већа: Е добро, крените.  
 
Сведок Жељко Тубић: Био сам војник и тог дана сам био, у том периоду био 

сам на слободним данима. Ту где сам становао у Босанском Петровцу имам 6 
километара, у селу кућу, имо сам тамо неку пилану, тај сам дан радио горе у селу и то је 
толко близу да се чује. И кад смо чули неке сирене тога је било баш тај дан пуно, овај... 

 
Председник већа: Који дан? Који дан, кажете тај дан? 
 
Сведок Жељко Тубић: Кад се десило то на Бихаћу.  
 
Председник већа: Добро. То што сам ја реко датум, да ли Ви знате тај датум или 

отприлике знате да је било у то време? 
 
Сведок Жељко Тубић: Па отприлике знам да је то септембар, крај, друга 

половина септембра. Овај, и ајде напустим идем у град пошто сам и војни обавезник, а 
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сутра изјутра морам свакако ићи на линију, дођем у стан пресвучем се, има у граду од 
жениног, женин отац живи, а он је био радио са покојним братом његовим... 

 
Председник већа: Чијим његовим?  
 
Сведок Жељко Тубић: Милановим.  
 
Председник већа: Милана Драгишића.  
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да. Они су заједно радили, а и ја сам радио у истом 

градилишту, ал` они су баш радили заједно и ајде идем до њега па каже, нађем га у 
стану тога жениног оца. Ајде каже да одемо горе да видимо шта је, да изјавимо 
саучешће, он је већ чуо, пошто ја нисам ни чуо, нисам ни знао ни ко је, ни шта је, пошто 
сам био у селу.  

 
Председник већа: А шта је чуо, таст колико сам схватио.  
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да.  
 
Председник већа: Шта је он чуо?  
 
Сведок Жељко Тубић: Чуо је да су изгинули њих 17, да су их побили, да су их  

масакрирали тамо немам појма, он је ту био ваљда је био и код болнице кад је то било, 
кад су их довезли. И ајде да идемо, пошто сам ја са Миланом исто добар школски 
другар био... 

 
Председник већа: Миланом Драгишићем.  
 
Сведок Жељко Тубић: Миланом Драгишићем.  
 
Председник већа: Само нам то, због транскрипта да нам буде јасно.  
 
Сведок Жељко Тубић: Миланом Драгишићем да.  
 
Председник већа: Добро. Шта сте с њим, извињавам се?  
 
Сведок Жељко Тубић: Па ишли смо заједно у школу, на занат смо заједно 

ишли.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Жељко Тубић: И идемо горе, кад смо пришли кући ту је већ било доста 

народа.  
 
Председник већа: У кући Милана Драгишића... Извињавам се....  
 
Сведок Жељко Тубић: У кући Милана Драгишића.  
 
Председник већа: ...ја знам свој ред, ал` мало да га, биће ми једноставније због 

транскрипта мало само да... 
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Сведок Жељко Тубић: Да, да, у кући Милана Драгишића.  
 
Председник већа: Милан Драгишић, добро. Дођете Ви и таст, јел` тако? 
 
Сведок Жељко Тубић: Дођемо нас два. И ту чује се кукњава, ту је, и ајде идемо 

у кућу кажем ја не могу, да идемо унутра да изјавимо саучешће ја реко не могу, кад сам 
чуо ону кукњаву, ја ћу те реко сачекати овде ти иди. И он је... 

 
Председник већа: Где овде?  
 
Сведок Жељко Тубић: Испред куће. Испред куће ту на неких тридесетак 

метара.  
 
Председник већа: Јел` то у дворишту, или на улици, или? 
 
Сведок Жељко Тубић: На улици.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Жељко Тубић: И видио сам он је отишо унутра, видио сам тамо, причам 

шта сам само видио, видио сам да се тамо гужвају нешто боре са Миланом Драгишићем, 
његов брат од стрица и рођени брат. Он је био изгубљен човек.  

 
Председник већа: Где се боре у кући, на улици, на ходнику куће? 
 
Сведок Жељко Тубић: На ходнику, нисам мого ни видјети, на ходнику.  
 
Председник већа: А Ви то видите споља?  
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да, отворена врата.  
 
Председник већа: Добро. Шта значи боре се?  
 
Сведок Жељко Тубић: Па вјероватно покушава нешто да би ишло некуд, не 

знам шта би. Ја сам га видио да само... спомиње брата тога, што убише, што заклаше, 
немам појма све шта је он, мислим да је чак неке ствари говорио које, нејасно, као 
изгубљен човек, и ништа тај таст је мој изишо после, није се задржо пуно, 5 минута, 10, 
и ми смо отишли. Вратили се кући у стан. 

 
Председник већа: Ви никакву комуникацију....значи, Ви само посматрате са 

улице.  
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да, да.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Жељко Тубић: И ништа вратили се у стан, изјутра отишо на линију. То 

је све што знам. Друго ништа не знам. Е после шта се причало, шта се причало то је већ 
друга...  

 
Председник већа: Ајте и то испричајте.  
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Сведок Жељко Тубић: Па причало се овај, мислим причало се о том догађају, 

како су их муслимани дочекали њих 17 горе како су их масакрирали, како су им секли 
ваљда уши овај, мада су и послије овај имали и чак доказ, пошто су линије тако на тој 
коси биле тако близу па час, довикивали смо се, па су они чак нама - колко вас фали, 
имамо доказе, имамо уши, јер они су наводно и послије се доказало у многим тим 
акцијама кад смо били да овај, да докажу да су некога убили морали су нешто да 
донесу. То је све што зна.м  

 
Председник већа: Осим тога јесте чули још нешто, у контексту Милана 

Драгишића и неких дешавања по граду?  
 
Сведок Жељко Тубић: Ништа ја после чуо нисам.  
 
Председник већа: Браниоче.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Кажите ми јел` можете да процените, рекли сте да 

сте били у селу кад су се чуле сирене.  
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Колико вам је требало времена да дођете до 

града? 
 
Сведок Жељко Тубић: Па шта ми је требало, требало ми је пола сата.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро.  
 
Сведок Жељко Тубић: Бициклом сам ишо, можда пола сата.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: И колико вам је требало онда, ако можете да 

процените сад опет кажем за време, колико времена је требало кад сте дошли до града 
да дођете до куће Драгишића отприлике? 

 
Сведок Жељко Тубић: Па кад сам дошо у стан, окупо се, пресвуко се и идем код 

овога старца, значи требало ми је још можда 40 минута.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Значи да кажем два сата.  
 
Сведок Жељко Тубић: Па можда и два сата.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Као период отприлике од кад сте чули сирене до 

кад сте дошли до... 
 
Сведок Жељко Тубић: Па два, два и по сата. Тачно се не сјећам али, покушаво 

сам увијек те догађаје да заборавим то да сам имо 4 године на ратишту.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Е сад кажите ми којим сте путем ишли ка кући 

Милана Драгишића? Где се налази Ваш стан?  
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Сведок Жељко Тубић: Па ту, налази се с друге стране града, морам проћи кроз 
центар и једина улица је ишла горе према његовој кући, према Милана Драгишића кући.  
 

Адвокат Томислав Вишњић: То је улица ЈНА, или Гај ? 
 
Сведок Жељко Тубић: ЈНА, ЈНА, а Гај је горе.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ви сада идете у  Босански Петровац, одлазите?  
 
Сведок Жељко Тубић: Идем, идем редовно.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Редовно? 
 
Сведок Жељко Тубић: Идем редовно.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Немате никаквих проблема? 
 
Сведок Жељко Тубић: Не. Не. Тамо ми је и брат и сестра и... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, и сада док сте ишли том улицом, ако се 

сећате сада, нисте видели, да ли сте видели некога од познатих у том делу?  
 
Сведок Жељко Тубић: Ја сам у том делу док сам ишао на  занат, у том дјелу сам 

ја становао, значи становао сам три године, знао сам све те становнике ту, видио сам 
пар људи пролазило, у то, то је већ почело, почело да се све мање и мање становништво 
креће пошто је град био пун наоружаних људи, било је ту, чуло се и спорадична 
пуцњава и свега, не сећам се имена али мислим да су ..., пар људи да су пролазили, не  
сећам се. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: А кажите ми када би неко ишао од Драгишићеве 

куће ка граду, ево рецимо ка хотелу, на ту страну, куда, који је пут, којим се путем може 
ићи? 

 
Сведок Жељко Тубић: Само стим путем или има један заобилазни, ишло би два 

три километра би ишло около да би дошао, а ово би била та једина улица која је водила 
ту. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Рекли сте да сте живели једно време у 

Гају? 
 
Сведок Жељко Тубић: Да, да, ту баш близу. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, да ли познајете можда Лемеш Асмира 

званог „Буцо“? 
 
Сведок Жељко Тубић: „Буцу“, нешто се сјећам.... нешто  ми.... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли познајете Хујић Шаћира?  
 
Сведок Жељко Тубић: Не знам. 
 



 30 

Адвокат Томислав Вишњић: Не. Добро. Да ли познајете Срдић Бранка? 
 
Сведок Жељко Тубић: Срдић Бранка знам.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Е сада ако можете да нам кажете испред 

куће Драгишића ако сам Вас добро схватио су се већ окупљали људи? 
 
Сведок Жељко Тубић: Да, било је, било је ту већ, а то је густо насеље, ту су 

комшије и они су баш били, сви су били ја мислим ни са ким завађени нису били.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Колико људи је ту било по Вашој процени 

отприлике? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па можда њих 10-так, 15 је испред било а у кући немам 

појма, знам да испред.... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Колико сте се времена задржали ту?  
 
Сведок Жељко Тубић: Па ето  задржао сам се док је таст био у кући Милановој, 

неких до 10 минута, максимално до 10 минута, максимално је било. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, хвала, немам више питања.  
 
Председник већа: Добро, тужиоче?  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добар дан, имала бих неколико питања за 

Вас господине Тубићу. Пре свега ајте да се надовежем, Ви сте током сведочења рекли 
да сте познавали становнштво тог насеља Гај? 

 
Сведок Жељко Тубић: Да, да, познавао сам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Када сте рекли да сте познавали, јесте 

познавали већину или мањи део? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па већину. Већину, за три године па то је једна улица, то 

се већина знало, знао сам и ове... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Сада сте рекли да сте Срдића познавали, је 

ли он био у тој улици? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Који? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Срдић? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Срдић? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Како не, трећа кућа од мене где сам становао.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Где сте становали, који број? Када сте 
становали? 

 
Сведок Жељко Тубић:  Када сам ишао у средњу школу.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, а кажите ми јесте Ви пре него што 

ћете да дођете са Вашим тастом код Милана Драгишића, знали где је његова кућа?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Миланова? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да. 
 
Сведок Жељко Тубић:  Како не, а и Миланова кућа је ту близу, четврта кућа од 

те куће где сам ја становао.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јесте познавали Каваз Асима?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Каваз преко пута, преко улице смо били.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А кажите ми јесте познавали његовог сина 

Мухамеда?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Ма знао... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Или из приче? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Знао сам свију њих, оца и њега и матер и ћерку, сестру. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите је ли знате шта се њима десило 

током рата, је ли имате сазнање? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па чуо сам, чуо сам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта сте чули?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Па чуо сам да је овај Асим убијен, а да је Мухамед 

рањен.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А јесте чули ко је? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Наводно рањен. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, а јесте чули ко га је убио? 
 
Сведок Жељко Тубић:  После се причало да је Милан Драгишић пуцао.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала. Сада сте на питање браниоца 

одговорили сте да долазите са тастом и током сведочења, кажите како Вам се зове таст?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Радошевић Милан.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Радошевић? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Радошевић Милан.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта је њему Радошевић Милорад? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Нису ништа. Нису ништа. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Рекли сте да је Радошевић Милан 

радио са братом заједно у некој фирми? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Којим братом? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Са покојним Дадом.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Са покојним Дадом? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А значи... 
 
Сведок Жељко Тубић:  Они су заједно возили трактор, шумски трактор, радили 

су у шуми, на том радилишту, и ја сам ту радио у том радилишту, али су њих два баш су 
возили су, заједно су радили, баш су били оно... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми обзиром да сте рекли  да је ту 

било 15-так људи у самом дворишту... 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, тако... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па је ли се сећате ко је био, јесте неког 

препознали? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па биле су те комшије. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Само комшије? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Само комшије, јер то је било, то се десило... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли можете по имену да нам кажете који 

комшија?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Познавао сам, ту је била Дрена, како се презивала сад 

Латиновић ја мислим, Латиновић Дујо њезин човјек, мислим чуо сам да је у Челареву, 
да је умро, Дрена мислим да је жива, тај Срдић то су ми комшије одмах ту су и они 
људи излетели одмах шта се десило. 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А кажите ми где се Ви паркирате тачно, Ви 

остајете како сам разумела у ауту?  
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Сведок Жељко Тубић:  Не, не, ми смо дошли, дошли овај пјешице.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А пешице сте дошли? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да, није то далеко од града, то је 800 метара, 700-800 

метара од центра.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А допешачили? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, кажите ми је ли има неких 

аутомобила паркираних испред Драгишићеве капије или ту околних капија, је ли нешто 
запажате?  

 
Председник већа: Сећам се, не сећам се, знам, сигуран сам.... 
 
Сведок Жељко Тубић:  Не сећам се. Нисам сигуран, не сећам се да ли је било. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро, а ајте онда да појаснимо пошто 

очигледно да нисам била пажљива, значи видите у ходнику како се тамо са Драгишићем 
неко, како сте нам описали... 

 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А где Ви то тачно остајете, где се Ви тачно 

налазите тог момента, кажете ја на улазим унутра? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па на улици. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А на улици? 
 
Сведок Жељко Тубић:  На улици, а кућа је окренута и улаз је овај тачно према 

улици, и ту има један мали ходник и ту су овај он, Милан Драгишић, па он је био да Вам 
испричам да је, има још једног брата, али је он био толико везан за тога Даду, да је њему 
не знам, да је издржао икако да није добио слом живаца, то је јер су баш били... 

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Везани? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Баш су везани били њих два. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Браћа су. А  кажите ми да ли сте после 

овог описаног догађаја видели Милана Драгишића?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Само тада у ходнику.... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Само тада у ходнику? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Само тада јер сам изјутра сам отишао на линију.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: А кажите ми од осталих оштећених рецимо 
знате Терзић Сафета и Зајкић Елдина... 

 
Председник већа: „Бенџо“ и „Клеј“, можда по надимку?  
 
Сведок Жељко Тубић:  По надимку их знам, а овако не знам. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А знате их? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Познавао сам их, познавао сам их.  
 
Председник већа: Обојицу, „Бенџо“ и „Клеј“? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да, њих сам познавао.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли знате шта се са њима догодило током 

оружаног сукоба, је ли имате нека посредна сазнања? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Е то сам када сам дошао након 15 дана, 20 колико сам 

био на смјени, чуо сам да је... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Шта сте чули? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да су убијени. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Је ли се, је ли неко причао како су убијени? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Не, не. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Зашто су убијени? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Не. 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нисте чули.  
 
Сведок Жељко Тубић:  И то сам чуо тек кажем када сам дошао са смјене, то је 

било након 20 дана.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, а кажите ми још само једно питање, 

пошто сте предложени на околности атмосфере у Босанском...и погибије војника, 
догађај пред болницом, јесте ли ишли пред болницу када је стигао тај камион са 
погинулим борцима? 

 
Сведок Жељко Тубић:  Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не. Значи, не знате кретање Драгишић 

Милана по доласку камиона са телима? Не знате где је Драгишић Милан био? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Не, не па ја Вам кажем... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Сем овога што сте нам описали? 
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Сведок Жељко Тубић:  Када сам отишао из села, отишао сам горе и ђе сам га 

видио, видио сам га у ходнику где овај... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала, толико.  
 
Председник већа: Добро, овај пут сте исцрпели и питања већа, тојест 

председника већа, има ли питања? Нема. Драгишићу је ли имате Ви питања можда? Да 
ли имате Ви нешто да додате можда?  

 
Сведок Жељко Тубић:  Па немам, то што знам. 
 
Председник већа: Ако смо Вам питањима овим помогли, да ли можете да се 

сетите можда још нечега? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па не бих. 
 
Председник већа: Ја имам једно питање, онако ми, покушавам да замислим ту 

ситуацију, таст улази изјављује саучешће, Ви остајете на улици 30-так метара, тачно 
наспрам улаза... 

 
Сведок Жељко Тубић:  Баш је тако улаз. 
 
Председник већа: И рвање и све то? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да. 
 
Председник већа: У реду, у реду. Рекли сте 15-так људи је ту, комшије? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да, да. 
 
Председник већа: Како сте могли то да видите унутра, то дешавање? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Отворена врата на ходнику, тачно капија иде стазица и 

ту је ходник. 
 
Председник већа: Али има тих људи ту, рекосте и овај... 
 
Сведок Жељко Тубић:  Па 15-так људи то је било, 15-так људи то је на улици 

стоје, како се неће видети, видио сам, баш сам га видио.... 
 
Председник већа: А  је ли имао нешто са собом тада док је та борба била са њим 

како је описао? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Нисам приметио.  
 
Председник већа: Када кажем то, мислим на неко оружје или нешто слично?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Нисам видио, оружје нисам видио.  
 
Председник већа: Рекли сте да сте видели Срдић Бранка? 
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Сведок Жељко Тубић: Знам само да... 
 
Председник већа: Срдића сте видели је ли тако, кога и знате од раније? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Да.  
 
Председник већа: А да ли сте ту у неком моменту можда видели Кавазе?  
 
Сведок Жељко Тубић:  Не.  
 
Председник већа: Нисте видели, добро. Јесте имали неке трошкове око доласка? 
 
Сведок Жељко Тубић:  Не.  
 
Председник већа: Добро. Хвала лепо. Личну карту сте добили назад. 
 
Сведок Жељко Тубић:  Добио сам. 
 
Председник већа: Хвала лепо, можете ићи. Добро. 
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
одређује се прекид главног претреса ради паузе, наставак се заказује у 11,10. 
 
Добар дан, седите.  

 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е 
 
наставља се главни претрес у 11,10 часова.  
 
Душко Карановић сведок. 
 
Добар дан.  
 
Сведок Душко Карановић: Добар дан.  
 
Председник већа: Дакле приступио сведок КАРАНОВИЋ ДУШКО, идентитет 

утврђен увидом у личну карту регистарски број 007054217, издата од стране ПС у 
Бачкој Паланци, од оца? 

 
Сведок Душко Карановић: Милана.  
 
Председник већа: Милана, рођени сте када и где? 
 
Сведок Душко Карановић: 14.06.1965. Дрвар.  
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Председник већа: Хиљаду деветсто....? 
 
Сведок Душко Карановић: 1965.  
 
Председник већа: Где, у Дрвару? 
 
Сведок Душко Карановић: Бобољевци. 
 
Председник већа: Живите где? 
 
Сведок Душко Карановић: У Бачкој Паланци.  
 
Председник већа: Адреса? 
 
Сведок Душко Карановић: Бранка Радичевића 77. 
 
Председник већа: Јесте у сродству са Миланом Драгишићем? 
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Председник већа: Јесте у завади некој са њим? 
 
Сведок Душко Карановић: Не. 
 
Председник већа: Добро. Несродан, није у завади. Бићете испитани у својству 

сведока, дужни сте да говорите истину и одговарате на постављена питања, давање 
лажног исказа представља кривично дело, нисте дужни да одговарате на поједина 
питања ако би сте тиме себе или блиског сродника изложили тешкој срамоти, знатној 
материјалној штети или кривичном гоњењу. Испричаћу Вам текст заклетве за сведока 
Ви ћете само рећи да, да не понављате цео текст: заклињем се својом чашћу да ћу о 
свему што пред судом будем питан говорити само истину и да ништа од онога што ми је 
познато нећу прећутати.  

 
Сведок Душко Карановић: Да. 
 
Председник већа: Да, добро. Знате зашто сте овде? 
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Председник већа: Ајте зашто? О ком временском периоду се ради, можда и 

датум  знате и који су догађаји или догађај у питању?  
 
Сведок Душко Карановић: Па 20.09. мислим да је септембар 1992. године.  
 
Председник већа: Пре него што наставите, како знате баш да је тај датум, ето то 

морам да Вас питам?  
 
Сведок Душко Карановић: Па зато што ми је остало у неком сјећању за једно 

кратко време после тога је још један мој колега погинуо, нажалост када је био са мном 
на тенковима. 
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Председник већа: Па баш памтите 20. септембар, баш  памтите тај датум? 
 
Сведок Душко Карановић: Не памтим баш 20. али ајде... 
 
Председник већа: А што сте рекли 20. септембар? 
 
Сведок Душко Карановић: Не знам ни ја што... 
 
Председник већа: Молим? 
 
Сведок Душко Карановић: Нешто је то, 20.. 
 
Председник већа: Ја нисам поменуо датум. Добро, ајте даље.  
 
Сведок Душко Карановић: И то ми је нешто остало, то мислим да се тада то 

десило са његовим покојним братом... 
 
Председник већа: Само ћете мало гласније и разговетније зато што се то снима 

и ради се транскрипт. Десило се са ким шта?  
 
Сведок Душко Карановић: Када је његов брат погинуо. 
 
Председник већа: Чији његов?  
 
Сведок Душко Карановић: Милана Драгишића.  
 
Председник већа: Добро, како се звао брат?  
 
Сведок Душко Карановић: Драгомир.  
 
Председник већа: Надимак? 
 
Сведок Душко Карановић: Дадо.  
 
Председник већа: Ви сте у то време ајте и то, Ви у то време јесте ли били цивил 

или сте били војник, где сте живели и тако даље? 
 
Сведок Душко Карановић: Ја у то време сам живео у Дрвару, а био сам војник, 

тада сам користио неке слободне дане пошто смо имали неки период линија 21 дан, 
кући 7 и шта знам, међутим та се вест веома брзо чула и до Дрвара... 

 
Председник већа: Која вест? 
 
Сведок Душко Карановић: О погибији тој што се десило, где су настрадали ти 

момци наши.  
 
Председник већа: Добро. Војници настрадали? 
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Председник већа: Добро. 
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Сведок Душко Карановић: И онда смо ми кренули из Дрвара да изјавимо 

саучешће код њега кући, код окривљеног. 
 
Председник већа: Који ми? 
 
Сведок Душко Карановић: Па ја  и још један другар. 
 
Председник већа: Ја се одмах извињавам одбрани и тужиоцу да се не враћамо 

после на то, можда је... 
 
Сведок Душко Карановић: Ја и још један другар који је ишао са мном.  
 
Председник већа: Који другар? 
 
Сведок Душко Карановић: Драго Крнета. 
 
Председник већа: Драго? 
 
Сведок Душко Карановић: Драго Крнета се зове човек који је ишао. 
 
Председник већа: Крње? 
 
Сведок Душко Карановић: Крнета. 
 
Председник већа: Крњета? 
 
Сведок Душко Карановић: Крнета.  
 
Председник већа: Крњета, добро.  
 
Сведок Душко Карановић: И дошли смо тамо негде не знам три, пола четири 

после подне. 
 
Председник већа: Коме да изјавите саучешће? 
 
Сведок Душко Карановић: Па Милану. 
 
Председник већа: Добро. Тада када смо дошли већ је било пуна кућа народа и... 
 
Председник већа: Које време сте дошли? 
 
Сведок Душко Карановић: Три, пола четири после подне.  
 
Председник већа: Поподне претпостављам? 
 
Сведок Душко Карановић: Молим?  
 
Председник већа: Три, пола четири поподне? 
 
Сведок Душко Карановић: Да, да. 
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Председник већа: Добро.  
 
Сведок Душко Карановић: Тада сам га ја видео... 
 
Председник већа: Кога? 
 
Сведок Душко Карановић: Милана. 
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Душко Карановић: Мислим да ме није сконтао сто посто али ајде. 
 
Председник већа: У ком смислу?  
 
Сведок Душко Карановић: Па тако ми је дјеловао, изгубљено, не знам. После 

тога сам нормално ми смо ту били неких сат и по до пола шест, шест, ја сам се вратио 
кући својој у Дрвар.  

 
Председник већа: И? 
 
Сведок Душко Карановић: И наравно преноћили смо и онда смо други дан 

ишли на сахрану... 
 
Председник већа: Војника ових погинулих?  
 
Сведок Душко Карановић:Молим, нисам Вас чуо извините. 
 
Председник већа: Ових погинулих војника, је ли тако? 
 
Сведок Душко Карановић: Да, да.  
 
Председник већа: Ајте то мало пре него што Вас препустим браниоцу и 

тужиоцу, та дешавања у кући, шта се ту дешавало у кући, испред куће, ајте мало то? 
 
Сведок Душко Карановић: Па мислим то је, мислим да га је чувао рођени брат 

Милорад, није чувао него, тако да, знате како је то, кукљавина, јауци, не може... 
 
Председник већа: Што су га чували, у ком смислу? 
 
Сведок Душко Карановић: Па чували су га да не би изишао, да не би шта знам 

направио нешто.  
 
Председник већа: Добро. Мислим да ћемо морати детаљније кроз питања више, 

а да се ја укључим на крају, изволите браниоче. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Хвала судија. Господине Карановићу кажите ми 

овако, како сам Вас схватио из овог одговора, где сте се Ви налазили у време када сте 
чули за погибију? 

 
Сведок Душко Карановић: У Дрвару. 
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Адвокат Томислав Вишњић: Припадника „Петровачке бригаде“? 
 
Сведок Душко Карановић: У Дрвару. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: У Дрвару, како сте чули за ту погибију да ли се 

сећате?  
 
Сведок Душко Карановић: Па мислим да је неко дошао тог момента са линије 

или нешто, то се јако брзо чује пошто је јако пуно људи настрадало тај дан.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, колико Вам је требало времена да дођете 

из Дрвара до Петровца, и где сте се упутили у Петровац? 
 
Сведок Душко Карановић: Па требало ми је неких 40, можда 45 минута, 

упутили се право кући до Милана. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Код Милана Драгишића, добро. Кажите ми када 

сте дошли пред кућу или уопште у том периоду док сте били тамо, можете мало да нам 
опишете да ли је било људи испред куће, у дворишту, у кући? Ко је био, кога сте 
видели? Шта сте Ви радили сат и по времена тамо, где сте се кретали?  

 
Сведок Душко Карановић: Па видите било је јако пуно људи у дворишту, у 

кући, ми смо били пред кућом у дворишту, када смо изјавили саучешће, напољу смо 
стајали. 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Рекли сте да сте ту боравили негде до предвече, 

јесам то добро схватио? 
 
Сведок Душко Карановић: Да, пола 6 – 6.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, кажите ми да ли сте са Миланом 

Драгишићем разговарали тада? 
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Осим ове редовне изјаве саучешћа? 
 
Сведок Душко Карановић: Не, не. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Нисте. 
 
Председник већа: Ајте да не пропустимо, зашто рецимо? Зашто? 
 
Сведок Душко Карановић: Па зато што мислим да он није био у стању да 

прича.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро, кажите ми док сте боравили ту, још тај 

временски период у кући и око куће, да ли сте са још неким разговарали о догађајима 
који су се десили ту у близини, да сада не идем сугестивним питањима, значи у близини 
око куће непосредно пред Ваш долазак?  
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Сведок Душко Карановић: Мислим да нисам. 
 
Председник већа: Јесте ли неког препознали ту, неког кога знате од раније?  
 
Сведок Душко Карановић: Па верујте, сем његове браће и мајке ја сам тамо 

мало кога познавао, јер ја нисам живео тамо, тако да.... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Да ли сте чули, то Вас питам директно, да 

ли сте чули можда док сте били ту да је Милан пуцао у кући и око куће и да је убио 
некога?  

 
Сведок Душко Карановић: Да. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Можете да кажете суду шта сте чули и од кога сте 

чули? 
 
Председник већа: И у ком моменту?  
 
Адвокат Томислав Вишњић: И у ком моменту?  
 
Сведок Душко Карановић: Сад моменат не могу баш да се сетим тачно, али то 

је.... 
 
Председник већа: Где сте се Ви налазили када сте то чули, од кога сте чули? 
 
Сведок Душко Карановић: Па тамо су били неки људи  поред нас који су 

причали... 
 
Председник већа: Где поред вас, док сте тамо... 
 
Сведок Душко Карановић: У дворишту, у дворишту.  
 
Председник већа: У дворишту, добро. 
 
Сведок Душко Карановић: У дворишту значи пред кућом, који су причали да је 

пуцао. 
 
Председник већа: Ко? 
 
Сведок Душко Карановић: Милан.  
 
Председник већа: Драгишић? 
 
Сведок Душко Карановић: Да. 
 
Председник већа: У кога?  
 
Сведок Душко Карановић: У комшију. 
 
Председник већа: Ког? 
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Сведок Душко Карановић: Мухамед мислим да је име. 
 
Председник већа: У једног или у више њих? 
 
Сведок Душко Карановић: У једног.  
 
Председник већа: Добро. Је ли неко испричао, извињавам се колега сада ми ово, 

је ли неко испричао како се то десило, мора да Вас је занимало просто логично је 
мислим ја бих питао, а шта је то било?  

 
Сведок Душко Карановић: Јој видите, па није мени тада било да постављам 

питања, мислим чуо, тад сам чуо, пуцо, пуцо .... 
 

Председник већа: Нико вам није испричао детаље како је то било?  
 
Сведок Душко Карановић: Не, не.  
 
Председник већа: Изволите.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Дал` се сећате ко вам је то, са ким сте о томе 

разговарали? Јесте познавали те људе? 
 
Сведок Душко Карановић: Па мислим да сам тога момка још једном послије 

тога видио на првој линији, мислим знам га само, нешто ми остао надимак само у 
сјећању.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Можете да нам кажете.  
 
Сведок Душко Карановић: Ћик су га звали, а име и презиме не знам стварно. 

То ми је нешто остало... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: А шта вам је он рекао?  
 
Сведок Душко Карановић: Он је рекао, то је значи, све ми је, причао је то што 

се већ десило и да је Милан пуцао у комшију.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Кажете да сте још неки пут разговарали с 

њим када, о томе?  
 
Сведок Душко Карановић: Па сад не могу тачно да се сјетим датума, а можда је 

прошло и две године опет смо се срели на некој линији случајно, то је тако јесмо мало 
смо причали... 

 
Председник већа: Тад сте имали прилику пошто овамо нису биле околности 

које су дозвољавале такву врсту интересовања, али тад после пар година јел` вас тад 
није занимало шта то би онда ко је пуцо, зашто пуцо и тако?  

 
Сведок Душко Карановић: Да ал` нисмо ни толико пуно имали времена. Значи 

неких да кажем 10-15 минута, све то кратко траје.  
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Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Па јел` вам рекао нешто осим овога што сте нам 

рекли сада или?  
 
Сведок Душко Карановић: Реко је још да је била нека пуцњава после у 

Петровцу. То је све што се ја сјећам.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Кажите ми само, да вас питам, Ви сте били 

припадник Војске Републике Српске тада.  
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: У којој сте јединици били? 
 
Сведок Душко Карановић: 15. Бихаћка.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Какав контакт сте Ви имали са припадницима 

Петровачке бригаде?  
 
Сведок Душко Карановић: Па само са извиђачима њиховим један период.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. Јел` овај што сте рекли сада надимак Ћик 

јел` он био извиђач? 
 
Сведок Душко Карановић: Је.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Јесте. Да ли можете да кажете већу за то време 

док сте били у кући и испред куће, где се Милан Драгишић налази за то време? 
 
Сведок Душко Карановић: Мислим да се налази у соби.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да ли је излазио из куће у том периоду ако се 

сећате?  
 
Сведок Душко Карановић: После изјављивања саучешћа не.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Хвала судија. Немам више питања.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добар дан. Описали сте нам овде и хвала 

вам на томе како сте нам дочарали целу ту ситуацију кад Ви долазите, разумела сам око 
5 - пола 6 у кућу Драгишића да изјавите саучешће.  

 
Председник већа: Мислим да није.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Мислим да није тако речено.  
 
Председник већа: Скоро сам сигуран 3 ... 
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Сведок Душко Карановић: Између 3 и пола 4, не могу ни ја више да се сјетим.  
 
Председник већа: Па сам ја питао да ли поподне.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Аха, пардон, 15 и 15:30 ја се извињавам. 

Значи око 15-15:30 Ви долазите пред кућу.  
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А кажите ми после изјављивања саучешћа 

кажете Драгишић није излазио из куће. Где је био кад сте дошли?  
 
Сведок Душко Карановић: Био је у соби исто.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи све време је био у соби?  
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми током сведочења Ви рекосте у 

први мах да су га браћа чувала, да не би нешто се десило.  
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми кад Ви чујете да се већ нешто 

десило? 
 
Сведок Душко Карановић: Па ја чујем тог момента значи то је не знам колико 

може тачно да буде временски можда 15:45 не могу више да се сјетим.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Ал` у том интервалу Ви чујете да је убио... 
 
Сведок Душко Карановић: Да, да се десило.  
 
Председник већа: Да је пуцано.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да се десило... 
 
Сведок Душко Карановић: Да, да је пуцано.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А кажите ми значи, јесте Ви познавали 

Каваз Асима?  
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не.  
 
Сведок Душко Карановић: Опет понављам ја нисам живео у Петровцу.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А како познајете Драгишића? 
 
Сведок Душко Карановић: Па ми се познајемо једно 30 година.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Како? Јесте живели некада у 

Босанском Петровцу?  
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не. Него како га познајете ајде реците 

нам?  
 
Сведок Душко Карановић: Па познајемо се, он је возио камион ја сам радио у 

једној фирми у Дрвару.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па тако преко посла.  
 
Сведок Душко Карановић: Тако смо се и упознали преко посла.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте знали његову породицу, браћу? 
 
Сведок Душко Карановић: Па јесам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте. Кажите ми јесте са Драгишићем у 

контакту од кад сте у Србији? 
 
Сведок Душко Карановић: Јесам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А кажите ми кад сте дошли у Србију? 
 
Сведок Душко Карановић: 07. октобра `95.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јесте некада разговарали са Драгишићем 

везано за то што се десило?  
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Нисте га никада питали?  
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Значи, сувише је а да вас питам, ал` кад сте 

чули да се још дешавало пуцњаве у Босанском Петровцу датом приликом јесте чули ко 
је евентуално настрадао?  

 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не знате лица ... 
 
Сведок Душко Карановић: Не, не, никога.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине:... која су настрадала.  
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
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Заменик тужиоца за ратне злочине:  А кажите ми, рекли сте да сте други дан 

ишли на сахрану брату.  
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Кажите ми да ли сте на сахрани чули 

евентуално шта се... 
 
Сведок Душко Карановић: Не, нисам.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Јел` народ причао том приликом?  
 
Сведок Душко Карановић: Не нисам слушао.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Добро. Али свакако сте рекли да сте у 

дворишту чули да је пуцао у првог комшију.  
 
Сведок Душко Карановић: То јесам чуо.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Хвала. Толико.  
 
Председник већа: Да ли се сећате да ли је било аутомобила ту паркираних близу 

куће, око куће?  
 
Сведок Душко Карановић: Не могу да се сетим стварно.  
 
Председник већа: Да ли познајете сведока који је пре вас био, ако сте уопште 

били у прилици да га видите? 
 
Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Председник већа: Не. Жељко Тубић, не. Само ми још опишите мало детаљније, 

рекли сте изгубљено је деловао. Те детаље ми опишите, нам опишите. Шта под тиме 
подразумевате?  

 
Сведок Душко Карановић: Па ја кад сам пришао да му изјавим саучешће... 
 
Председник већа: Где се он налази? 
 
Сведок Душко Карановић: У соби тој главној.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Сведок Душко Карановић: Имао сам осјећај да он једноставно гледа кроз мене 

да уопште не региструје ни ко сам, ни, знате мислим да не кажем Боже сачувај као да 
није... 

 
Председник већа: Кажите ми да ли је показивао неке друге манифестације осим 

тога што је, као да је гледао кроз вас?  
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Сведок Душко Карановић: Не.  
 
Председник већа: Да ли је имао неке, да ли је био агресиван, јел` љут, да ли је 

викао, да ли је нешто од тога?  
 
Сведок Душко Карановић: Једино што је само кукао, јој брате, то је ... 
 
Председник већа: Добро. Нема питања? Драгишићу Ви? Не. Добро. Дошли сте 

колима и тражите за гориво и путарину 2.479,62 динара некако срачунасмо. Јел` то 
покрива Ваше трошкове?  

 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Констатује се да сведок на име трошкова доласка у суд колима и повратка у 

Бачку Паланку... 
 
Сведок Душко Карановић: Да.  
 
Председник већа:  
 
Тражи износ од 2.479,62 динара.  
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е  
 

Сведоку Карановић Душку се досуђује износ од 2.479,62 динара на име 
трошкова.  

 
Личну карту сте добили?  
 
Сведок Душко Карановић: Јесам.  
 
Председник већа: Хвала лепо. Можете ићи. Потврду за посао сте тражили?  
 
Сведок Душко Карановић: Да, да.  
 
Председник већа: Изволите.  
 
Сведок Душко Карановић: Довиђења.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Суд доноси  
 

Р Е Ш Е Њ Е  
 

Главни претрес се одлаже, наредни се заказује за 13.10., 13. октобар 2016. у 9,30.  
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Још једном, 13.10.2016. у 9,30 судница 4, што се присутнима саопштава уместо 
позива те их не позивати.  

 
И даље стоји да ћу вас обавестити о плану за тај дан.  
 
Моје питање, ми смо дошли на терен и ових Ваших сведока, ја се надам да за оне 

за које веће нађе да их треба испитати, ја претпостављам да, односно не знам унапред да 
нећемо одлучити све да зовемо наравно али одређени број сведока који будемо решили 
да зовемо надам се да ћете Ви моћи да нам обезбедите као и за ова три сведока. На 
пример могу овако прелеминарно, Јела Драгишић очевидац је догађаја....  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Судија четири сведока су замолила да дођу 

групно зато што долазе из Републике Српске.  
 
Председник већа: Ајте реците који су па да ми видимо дал` су нам баш сви 

неопходни. Кажите. 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Драгишић Ненад, Драгишић Милорад, Драгишић 

Јела, то четворо.  
 
Председник већа: Дакле Јела, Милорад, Ненад, и? 
 
Адвокат Томислав Вишњић: И још једна, значи њих четворо би дошли заједно 

превозом тако би се организовали. Имаће четворо у групи који би дошли овде заједно.  
 
Председник већа: Добро, добро. Ајте ја ћу вас обавестити, са већем ћемо... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Али не могу, одмах да Вам кажем, замолили су 

само да не буде октобар зато што овај један Ненад није цео октобар ту, значи новембар 
може, било који други термин, у међувремену сам хтео да вам предложим Латиновић... 

 
Председник већа: Дрена.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Да.  
 
Председник већа: Добро. Јел` био укључен? Није.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Хоћете испочетка.  
 
Председник већа: Ајте испочетка. Јел` се чуло? Сигурно. Добро онда наставите.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Добро. У међувремену за следећи пут ћемо 

покушати ајде да то не кажем није наш избор, него Латиновић Дрена, Ранко Суботић, 
Жељко Тесла и Срђан Митић колико год можемо њих четворо да обезбедимо, са двоје 
имамо проблем у контактима али ... 

 
Председник већа: Само немојте ми неке које нисте до сада.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Молим?  
 



 50 

Председник већа: Жељко Тесла у реду, Латиновић Дрену сте предложили 
такође, ко још? 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Тако је. Ранко Суботић, Срђан Митић, њих 

четворо.  
 
Председник већа: Ранко Суботић, да, да... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ранко Суботић, Срђан Митић. Њих четворо ћемо 

покушати да обезбедимо. За двоје имам сигурне контатке значи потврђене, а за двоје 
сам сад у ситуацији да их лоцирамо, не зато што не знамо адресе него један ради негде 
ван Београда па док га нађемо и док завршимо. Дајте ми два-три дана да их 
исконтактирам па ћу вас обавестити.  

 
Председник већа: Али одмах да Вам кажем, веће још није одлучило поводом 

тих... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Не кажем ја ништа, ја само предлажем.  
 
Председник већа: Али битно је да имамо које Ви можете... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Тако је.  
 
Председник већа: ...када можете да их обезбедите, па онда за оне које веће 

одлучи да их треба звати за њих ћемо вас контактирати да њих обезбедите. Добро. 
Може, може. Изволите.  

 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Само сам хтела да кажем везано за 

Мерзулу и Ћамку, оне се налазе стварно у Швајцарској, једно време је Мерзула била на 
територији Босне и Херцеговине и тада смо ступили с њом у контакт, она би могла да 
сведочи али да организујемо један видео линк са Швајцарској. Она је на једном, 
настањена у једном малом месту, ја сам нешто се распитивала али свакако ћу суду 
доставити где је најближи видео линк и да покушамо онда на тај начин да организујемо 
то сведочење с тим што сам исто се распитала, не би суд имао никакве додатне 
трошкове зато што то није више преко телефонских линија и онда бисмо могли и 
наравно и Швајцарска је ту да нам изађе у сусрет на ту тему.  

 
Председник већа: Имате ли Ви адресу неку у Швајцарској? 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Имам. Не неку него адресу њихову.  
 
Председник већа: Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да ја сад, да то сам хтела, ја вама сад 

говорим о чему се све ради и предлажем да би евентуално могло доћи до успостављања 
видео конференцијске везе са свим... 

 
Председник већа: Дајте нам адресу.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Да, доставићу ево данас, јер ми је остало 

горе, ја сам иначе са њима у контакту ... 
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Председник већа: Добро. Сад, ја не знам ... 
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: А везано за остале сведоке ове који су 

отежаног кретања, ајде дементно да избацимо, то можемо да из Бихаћа пошто и Бихаћ 
иа видео конференцијску везу, да организујемо и Бихаћ и ту сам уопште на било коју 
тему везано за помоћ да организујем ја све и да вама доставим да Ви имате те смернице 
како то на најбржи начин да се уради.  

 
Председник већа: Добро.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: То није ... 
 
Председник већа: Да, син од..., каже да не може ни до Бихаћа да дође.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Па видећемо са пребивалиштем, сад је 

Босна и Херцеговина отворила на више места видео конференцијску везу и ја ћу вам 
наћи који судови имају и према пребивалишту ћу вам доставити одакле може да се 
организује видео конференцијска веза.  

 
Председник већа: Захваљујем.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Не радим ово у овом поступку да се 

разумемо везано за одбрану, већ сам то радила у другим поступцима и успем за врло 
кратко време и преко међународне помоћи али у року од 15 дана да организујемо тај 
видео линк.  

 
Председник већа: Добро. За Бањац Луку имамо неформално, то сам рекао још 

на почетку да је умро, мислим да немамо још увек извод из матичне књиге умрлих.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: Или мени наложите или тражите по 

службеној дужности.  
 
Председник већа: Да. Хоџић Омер није на адреси то ћемо евентуално... То што 

се тиче доказних предлога тужиоца. Кажите нешто сте хтели.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Судија ја опет мало се осећам збуњеним, ја сам 

схватио да ови сведоци Тужилаштва се више неће саслушавати, ако, не знам којим 
редом идемо, ако сад веће жели да меша сведоке да испитује део сведока одбране па део 
сведока Тужилаштва, ја ... 

 
Председник већа: По закону, мислим да вам олакшам, по закону ми идемо 

доказни предлози тужилаштва, па одбране и тако даље. Знате да суд може то .... само 
што смо ми исцрпели све оне сведоке које смо релативно лако могли да обезбедимо 
тужилачке, сад имамо оне чије нам је испитивање мало отежано што због доласка, неки 
су онемогућени, мислим како бих реко умрли су а немамо извештај односно извод из 
матичне књиге умрлих за њих, неко је дементан, неко живи у иностранству па је 
потребан видео линк, да не би губили време за то време сам ја као председник већа 
одлучио да кренемо на Ваше сведоке док ове не обезбедимо. Ето.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: То је мени јасно судија... 
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Председник већа: Добро.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Само мислим да мора да се нађе негде мера у 

томе, зато што овде сад имамо 6 или 7 сведока који нам висе овако и ја не знам дал` ће 
они да се убацују између сведока одбране ... 

 
Председник већа: Јако мало, јако мало. Имамо ова два из Швајцарске и не знам 

дал` Кецман Анка или већ ко.  
 
Заменик тужиоца за ратне злочине: И још једна оштећена.  
 
Председник већа: То су они, зато што би одлагали главне претресе без потребе, 

овако смо бар обавили неке Ваше... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Ја разумем Вашу жељу да водите рационалан 

поступак и то стварно имам са те стране разумевање само просто морате да разумете и 
нашу позицију да ми у једном тренутку морамо да знамо са чим смо коначно оптужени 
да би могли да се бранимо, значи у једном тренутку у поступку, да то не буде до задњег 
дана већ... 

 
Председник већа: Како са чим сте оптужени...  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Просто судија морам да знам, у једном тренутку у 

поступку би требало да знам који су све докази изведени против мог клијента. Знам да 
правило не мора да буде строго, ајде не мора да буде пресечно као ножем али ово 
просто иде иде у овај већ једно ... 

 
Председник већа: Ја покушавам да будем практичан. Ево сад имамо и следећу 

ситуацију. Врло радо бих рецимо и овај видео линк, јер ја сад уколико приоритет у 
овом, сходно закону имају управо тужилачки ови доказни предлози. Ја сам рад да најпре 
обавимо путем видео линка ово што можемо са Швајцарском и тако даље. Сад је 
питање суднице, јел` нама требају две суднице за организацију видео линка. Питање 
дал` ћемо овог 13. октобра моћи да нађемо другу судницу да би организовали видео 
линк. Уколико не може да не пропадне термин јел` не волим да одлажем суђења, онда 
ћемо прећи на Ваше знате. И ја разумем Вас ал` морате Ви да разумете практичност.... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Слажем се судија само хоћу... 
 
Председник већа: Да ево сад ме подсећају са Швајцарском треба мало више 

времена него са Босном то знате и сами.  
 
Адвокат Томислав Вишњић: Само хоћу да вам кажем да у овом случају ми као 

одбрана не сматрамо ово суђење да кажем уобичајеним у смислу нашег Закона о 
кривичном поступку зато што се део доказа који се уводи су узети по потпуно 
другачијем законодавству и по потпуно другим принципима које наравно суд ће 
одлучити како ће их усвојити у доказе и тако даље. Ал` хоћу да вам кажем да тужилачка 
истрага не може да се изједначава са истрагом која је вођена по нашем Кривичном 
закону који је контролисан од стране суда и да ови докази које је Тужилаштво 
доставило који су опет кажем узети по другим правилима морају мало, то је бар наше 
мишљење, морају мало оштрије да буду изложени провери, а посебно у односу на 
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моменат када одбрана мора да зна шта коначно нам се ставља на терет из овог низа 
доказа кажем који још увек по нашем мишљењу висе. Не могу сада да тврдим тачно шта 
и колико али малопре сам, на почетку сам вам изнео већ проблем који ми имамо.  

 
Председник већа: Ја вас разумем, али мислим да су нам позиције сада потпуно 

јасне и мислим ... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Јесте, све је у реду само сам хтео да ... 
 
Председник већа: Да ја потпуно из практичних разлога а што ми закон 

омогућава да у немогућности да рецимо организујем преостале, а јако их је мало двоје-
троје, преосталих тужилачких да за то време обавим, при чему у сваком моменту водим 
рачуна да не буде повређено никакво право на .... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Потпуно вас схватам само кажем, говоримо сада 

о, неко је смислио да се докази из једног система убацују у други систем и ми смо ту у 
овом тренутку страшно осетљиви зато што претпостављамо да квалитет тај који је тамо 
рађен није исти који је био у нашем систему.  

 
Председник већа: То је сад мач са две оштрице, али с друге стране имамо Закон 

о међународној правној помоћи у кривично-правним стварима који каже да се могу 
користити докази прибављени у другим државама, уколико нису противне колико се 
сећам правном поретку... 

 
Адвокат Томислав Вишњић: Ја то и не спорим.  
 
Председник већа: Што се мене тиче морају да имају упозорења... 
 
Адвокат Томислав Вишњић: Само је питање провере тих доказа мало 

другачијих у њиховом систему у односу на наш.  
 
Председник већа: Јесте и ми нећемо пропустити могућност да све те сведоке, па 

макар били обављени у тужилачкој истрази нашој овде уз пуно поверење у наше 
Тужилаштво, не бих пропустили могућност да их испитамо на главном претресу и да их 
изложимо непосредном испитивању и контрадикторном поступку. То важи и за ове 
сведоке који се налазе ван територије Републике Србије. Шта ће бити спорно, то знате и 
сами, ако не будемо могли да их прибавимо шта онда радити с таквим исказима ли ће 
онда веће ценити њихову доказну снагу имајући у виду да нису непосредно испитани у 
контрадикторном поступку. Ето.  

 
Адвокат Томислав Вишњић: Хвала.  
 
Председник већа: Јесам реко довршено? Нисам.  
 
Довршено, реко сам термин све сам реко.  
 
Довршено у 11,45.  

 
 
Записничар        Председник већа-судија   
 


